

## He Has Made Me Glad

I will enter his gates with Thanksgiving in my heart

I will enter his courts with praise

I will say this is the day that the Lord has made

I will rejoice for he has made me glad

He has made me glad; He has made me glad

I will rejoice for he has Made me glad

He has made me glad; He has made me glad

I will rejoice for he has Made me glad

&

Blessed be He that cometh in the name of the Lord

**Psalm 100:1-5** Make a joyful noise unto the LORD, all ye lands. <sup>2</sup> Serve the LORD with gladness: come before his presence with singing. <sup>3</sup> Know ye that the LORD he is God: *it is he that hath made us, and not we ourselves; we are his people, and the sheep of his pasture.* <sup>4</sup> Enter into his gates with thanksgiving, and into his courts with praise: be thankful unto him, and bless his name. <sup>5</sup> For the LORD *is good; his mercy is everlasting; and his truth endureth* to all generations.

**Mat 21:7-9** And brought the ass, and the colt, and put on them their clothes, and they set *him* thereon. <sup>8</sup> And a very great multitude spread their garments in the way; others cut down branches from the trees, and strawed *them* in the way. <sup>9</sup> And the multitudes that went before, and that followed, cried, saying, Hosanna to the Son of David: Blessed is he that cometh in the name of the Lord; Hosanna in the highest.

**Mt 23:37-39** O Jerusalem, Jerusalem, *thou* that killest the prophets, and stonest them which are sent unto thee, how often would I have gathered thy children together, even as a hen gathereth her chickens under *her* wings, and ye would not! <sup>38</sup> Behold, your house is left unto you desolate. <sup>39</sup> For I say unto you, Ye shall not see me henceforth, till ye shall say, Blessed is he that cometh in the name of the Lord.

**Psa 118:1** O give thanks unto the LORD; for *he is good*: because his mercy *endureth* for ever.

**Psa 118:10-16** All nations compassed me about: but in the name of the LORD will I destroy them. <sup>11</sup> They compassed me about; yea, they compassed me about: but in the name of the LORD I will destroy them. <sup>12</sup> They compassed me about like bees; they are quenched as the fire of thorns: for in the name of the LORD I will destroy them. <sup>13</sup> Thou hast thrust sore at me that I might fall: but the LORD helped me. <sup>14</sup> The LORD *is* my strength and song, and is become my salvation. <sup>15</sup> The voice of rejoicing and salvation *is* in

**Псалом 100:1-5 (99:1-5)** Псалом хвалебный. 1 Воскликните Господу, вся земля! 2 Служите Господу с веселием; идите пред лице Его с восклицанием! 3 Познайте, что Господь есть Бог, что Он сотворил нас, и мы - Его, Его народ и овцы паствы Его. 4 Входите во врата Его со славословием, во дворы Его - с хвалою. Славьте Его, благословляйте имя Его, 5 ибо благ Господь: милость Его вовек, и истина Его в род и род.

**Матфея 21:7-9** привели ослицу и молодого осла и положили на них одежды свои, и Он сел поверх их. 8 Множество же народа постилали свои одежды по дороге, а другие резали ветви с деревьев и постилали по дороге; 9 народ же, предшествовавший и сопровождавший, восклицал: осанна Сыну Давидову! благословен Грядущий во имя Господне! осанна в вышних!

**Матфея 23:37-39** Иерусалим, Иерусалим, избивающий пророков и камнями побивающий посланных к тебе! сколько раз хотел Я собрать детей твоих, как птица собирает птенцов своих под крылья, и вы не захотели! 38 Се, оставляется вам дом ваш пуст. 39 Ибо сказываю вам: не увидите Меня отныне, доколе не воскликнете: благословен Грядый во имя Господне!

**Псалом 118:1 (117:1)** Славьте Господа, ибо Он благ, ибо вовек милость Его.

**Псалом 118:10-16 (117:10-16)** Все народы окружили меня, но именем Господним я низложил их; 11 обступили меня, окружили меня, но именем Господним я низложил их; 12 окружили меня, как пчелы, и угасли, как огонь в терне: именем Господним я низложил их. 13 Сильно толкнули меня, чтобы я упал, но Господь поддержал меня. 14 Господь - сила моя и песнь; Он соделался моим спасением. 15 Глас радости и спасения в жилищах праведников: десница

the tabernacles of the righteous: the right hand of the LORD doeth valiantly. <sup>16</sup> The right hand of the LORD is exalted: the right hand of the LORD doeth valiantly.

**Zec 14:1-4a** Behold, the day of the LORD cometh, and thy spoil shall be divided in the midst of thee. <sup>2</sup> For I will gather all nations against Jerusalem to battle; and the city shall be taken, and the houses rifled, and the women ravished; and half of the city shall go forth into captivity, and the residue of the people shall not be cut off from the city. <sup>3</sup> Then shall the LORD go forth, and fight against those nations, as when he fought in the day of battle. <sup>4</sup> And his feet shall stand in that day upon the mount of Olives, which *is* before Jerusalem on the east ...

**Psa 118:19-26** Open to me the gates of righteousness: I will go into them, *and* I will praise the LORD: <sup>20</sup> This gate of the LORD, into which the righteous shall enter. <sup>21</sup> I will praise thee: for thou hast heard me, and art become my salvation. <sup>22</sup> The stone *which* the builders refused is become the head *stone* of the corner. <sup>23</sup> This is the LORD'S doing; it *is* marvellous in our eyes. <sup>24</sup> This is the day which the LORD hath made; we will rejoice and be glad in it. <sup>25</sup> Save now, I beseech thee, O LORD: O LORD, I beseech thee, send now prosperity.

<sup>26</sup> Blessed be he that cometh in the name of the LORD: we have blessed you out of the house of the LORD.

Господня творит силу! 16 Десница Господня высока, десница Господня творит силу!

**Захарии 14:1-4a** Вот наступает день Господень, и разделят награбленное у тебя среди тебя. 2 И соберу все народы на войну против Иерусалима, и взят будет город, и разграблены будут дома, и обесчещены будут жены, и половина города пойдет в плен; но остальной народ не будет истреблен из города. 3 Тогда выступит Господь и ополчится против этих народов, как ополчился в день брани. 4 И станут ноги Его в тот день на горе Елеонской, которая перед лицом Иерусалима к востоку ...

**Псалом 118:19-26 (117:19-26)** Отворите мне врата правды; войду в них, прослаблю Господа. 20 Вот врата Господа; праведные войдут в них. 21 Славлю Тебя, что Ты услышал меня и соделался моим спасением. 22 Камень, который отвергли строители, соделался главою угла: 23 это - от Господа, и есть дивно в очах наших. 24 Сей день сотворил Господь: возрадуемся и возвеселимся в оный! 25 О, Господи, спаси же! О, Господи, споспешествуй же!

26 Благословен грядущий во имя Господне! Благословляем вас из дома Господня.